

TRADEMARK ASSIGNMENT COVER SHEET

Electronic Version v1.1
Stylesheet Version v1.2

ETAS ID: TM830020

| | | | |
|---|---|-----------------------|---|
| SUBMISSION TYPE: | NEW ASSIGNMENT | | |
| NATURE OF CONVEYANCE: | CHANGE OF NAME | | |
| CONVEYING PARTY DATA | | | |
| Name | Formerly | Execution Date | Entity Type |
| KME Special Products & Solutions GmbH | | 03/02/2023 | Gesellschaft Mit Beschränkter Haftung (GmbH): GERMANY |
| RECEIVING PARTY DATA | | | |
| Name: | cunova GmbH | | |
| Street Address: | Klosterstrasse 29 | | |
| City: | 49074 Osnabrück | | |
| State/Country: | GERMANY | | |
| Entity Type: | Gesellschaft Mit Beschränkter Haftung (GmbH): GERMANY | | |
| PROPERTY NUMBERS Total: 3 | | | |
| Property Type | Number | Word Mark | |
| Registration Number: | 2129815 | AMT | |
| Registration Number: | 0799410 | ELBRODUR | |
| Registration Number: | 1969220 | OSNA-CU 58 | |
| CORRESPONDENCE DATA | | | |
| Fax Number: | 3124199440 | | |
| <i>Correspondence will be sent to the e-mail address first; if that is unsuccessful, it will be sent using a fax number, if provided; if that is unsuccessful, it will be sent via US Mail.</i> | | | |
| Phone: | 312-380-6504 | | |
| Email: | dgurfinkel@dennemeyer-law.com | | |
| Correspondent Name: | Daniel M. Gurfinkel | | |
| Address Line 1: | Dennemeyer & Associates, LLC | | |
| Address Line 2: | 2 North Riverside Plaza, Suite 1500 | | |
| Address Line 4: | Chicago, ILLINOIS 60606 | | |
| ATTORNEY DOCKET NUMBER: | 30100-10166762T 1449552 | | |
| NAME OF SUBMITTER: | Daniel M. Gurfinkel | | |
| SIGNATURE: | /daniel m. gurfinkel/ | | |
| DATE SIGNED: | 08/07/2023 | | |
| Total Attachments: 8 | | | |
| source=CRE_cunova GmbH#page1.tif | | | |
| source=CRE_cunova GmbH#page2.tif | | | |

OP \$90.00 2129815

source=CRE_cunova GmbH#page3.tif

source=CRE_cunova GmbH#page4.tif

source=CRE_cunova GmbH#page5.tif

source=CRE_cunova GmbH#page6.tif

source=CRE_cunova GmbH#page7.tif

source=CRE_cunova GmbH#page8.tif

| Number of Entry | a) Company b) Domestic, subsidiary, business address, persons authorised to take delivery, branch c) Purpose of the Company | Share or nominal capital | a) General rules of representation b) Executive board, executive organs, executive directors, personally liable shareholders, managers, persons entitled to represent and power of representation | Power of attorney "procura" | a) Legal form, commencement statutes or company contract b) Other legal conditions | a) Date of entry b) Comments |
|-----------------|---|--------------------------|---|-----------------------------|---|-------------------------------------|
| 1 | <p>a) STG Vorkaufertzeuwarenvertriebs-Vertriebsgesellschaft und Basellagergesellschaft mbH</p> <p>b) Osnabrück Business address: c/o Schindhelm Rechtsanwaltskanzlei mbH, Lohr Straße 42, 49078 Osnabrück</p> <p>c) Acquisition and management of own assets, in particular of investments in other companies. The Company does not engage in any business requiring approval under the German Investment Act (InvestmentG) or the German Capital Investment Act (Kapitalanlagegesetz).</p> | EUR 25.000,00 | <p>a) If only one managing director is appointed, he represents the company alone. If more than one managing directors are appointed, the Company is to be represented by two managing directors or by one managing director together with an authorised signatory.</p> <p>b) Appointed as Managing Director: Kirsch Matthias, Osnabrück, *03.09.1976 with sole power of representation, entitled to conclude legal business transactions on behalf of the Company in his own name or as representative of a third party.</p> <p>Appointed as Managing Director: Dr. Horstmann-Jurkemann, Manuela, Osnabrück, *09.09.1963 with sole power of representation, entitled to conclude legal business transactions on behalf of the Company in her own name or as representative of a third party.</p> | 5 | <p>a) Private limited company Company agreement of 21.04.2021</p> | <p>a) 11.05.2021 Brinkdöter</p> |
| 2 | <p>a) K&M Special Products & Solutions GmbH</p> <p>b) New business address: Klosterstraße 29, 49074 Osnabrück</p> <p>c) Development of customer-specific solutions, production and trade of semi-finished and finished products made of iron, heavy and light metals as well as copper and copper alloys. Furthermore</p> | | <p>b) <u>Ein Inhaber</u> Managing Director: Kirsch, Matthias, Osnabrück, *03.09.1976</p> <p><u>Ein Inhaber</u> Managing Director: Dr. Horstmann-Jurkemann, Manuela, Osnabrück, *09.09.1963</p> <p>Appointed as Managing Director: Gente, Axel, Bad Burg, *13.02.1973 entitled to conclude legal business transactions on behalf of the Company as representative of a third party.</p> | | <p>a) The Shareholders' Meeting of 29.07.2021 resolved to amend the company agreement. Amendments included section 1 (Name, Registered Office, Duration) and thus the company name, section 2 (Purpose) and thus the purpose of the Company as well as section 7 (Representation) and thus the general rules of representation.</p> | <p>a) 05.08.2021 Grewunder</p> |

| Number of Entry | a) Company b) Domestic, subsidiary, business address, persons authorised to take delivery, branch c) Purpose of the Company | Share of nominal capital | 3 | 4 | 5 | 6 | 7 | |
|-----------------|---|--------------------------|---|---|---|---|---|---------------------------------|
| 1 | the involvement in subsidiaries, in particular of the metal and electro industries. | 3 | Appointed as Managing Director by Executive Board, executive organs, executive directors, personally liable shareholders, managers, persons entitled to represent and power of representation | Power of attorney "procura" | | | | |
| 3 | c) Development of customer-specific solutions, development, production and trade of semi-finished and finished products made of iron, heavy and light metals as well as copper and copper alloys, development, construction, manufacture and maintenance of high-performance continuous casting moulds as well as products made of copper-nickel alloys for use in seawater, supply of extruded and drawn copper products, furthermore the involvement in companies, in particular of the metal and electro industries. | EUR 25.001 | | Joint power of attorney together with a managing director or another authorised signatory: Dranter, Christof, Osnabrück, *24.11.1967 Kern, Stefan, Ahlstedt, *03.09.1970 Hunemann, Reinhard, Osnabrück, *12.11.1959 Soehlfelder, Marko, Walle, *15.01.1975 Ureusich, Klaus, Bremen, *07.10.1968 Volland, Michael, Vahrenholz, *05.03.1972 Dr. Wobker, Hans-Günter, Bramsche, *01.02.1959 | | | a) The Shareholders' Meeting of 29.12.2021 resolved to amend the company agreement and in this context the purpose of the company, as well as an increase in share capital by EUR1 00 to EUR25,001. b) Transfer of liabilities incurred in the business of "KAME Special Products GmbH & Co. KG" with registered office in Osnabrück (District Court Osnabrück BRA 207441) to the company is excluded. | a) 27.01.2022 Brinkhäuser |
| 4 | | | | | | | | a) 27.01.2022 Brinkhäuser |
| 5 | | | | | | | Joint power of attorney together with a | a) 01.03.2022 |

| Number of Entry | a) Company b) Domestic, subsidiary, business address, persons authorised to take delivery, branch c) Purpose of the Company | Share or nominal capital | a) General rules of representation b) Executive board, executive organs, executive directors, personally liable shareholders, managers, persons entitled to represent and power of representation | Power of attorney "Procura" | a) Legal form, commencement, statutes or company contract b) Other legal conditions | a) Date of entry b) Comments |
|-----------------|---|--------------------------|--|--|--|------------------------------------|
| 1 | 2 | 3 | 4 | 5 | 6 | 7 |
| 6 | | | | Joint power of attorney together with a managing director or another authorised signatory, with authorisation to conclude legal transactions in the name of the company with himself as a representative of a third party. Hawig, Andreas, Essen, *19.01.1961 | | a) 05.07.2022 Brinkkötter |
| 7 | | | | | a) The Shareholders' Meeting of 18.07.2022 resolved to amend the company agreement by adding section 7 (Supervisory Board) and adjusting the subsequent numbering | a) 29.11.2022 Brinkkötter |
| 8 | | | | Joint power of attorney together with a managing director or another authorised signatory, with authorisation to conclude legal transactions in the name of the company with himself as a representative of a third party. Stukenberg, Bernhard, Adana, *22.11.1984 | | a) 22.12.2022 Brinkkötter |
| 9 | | | No longer Managing Director Dr. Holmann, Bernhard, Eschloch, *27.01.1971 Appointed as Managing Director Stegmüller, Werner, Osnabrück, *25.12.1964 | Joint power of attorney together with a managing director or another authorised signatory. Cright, Centre, Griesstah, *19.04.1974 | | a) 26.01.2023 Bib. Jørgensen |

| Number of Entry | a) Company b) Domestic, subsidiary, business address, persons authorised to take delivery, branch c) Purpose of the Company | Share or nominal capital | a) General rules of representation b) Executive board, executive organs, executive directors, personally liable shareholders, managers, persons entitled to represent and power of representation | Power of attorney "procura" | a) Legal form, commencement, statutes or company contract b) Other legal conditions | a) Date of entry b) Comments |
|-----------------|---|--------------------------|--|-----------------------------|---|---------------------------------|
| 1 | 2 | 3 | 4 | 5 | 6 | 7 |
| 10 | a) amova GmbH | | entitled to conclude legal business transactions on behalf of the Company with himself as representative of a third party. | | a) The Shareholders' Meeting of 27.02.2023 resolved to amend section 10 of the Company Agreement and in this context the name of the company. | a) 02.03.2023 Brinkkötter |

| Nummer der Eintragung | a) Firma b) Sitz, Niederlassung, Inlandische Gesellschaftsform, anfangsberichtigte Person, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens | Grund- oder Stammkapital | a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, Leiterorgane, geschäftsführende Direktoren, geschäftlich handelnde Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und bezeichnende Vertretungsbezugnis | Prokura | a) Rechtsform, Beginn, Sitzung oder Gesellschaftsvertrag b) Genehmigte Rechtsverhältnisse | a) Tag der Eintragung b) Bemerkungen |
|-----------------------|---|--------------------------|---|---------|---|---|
| 1 | 2 | 3 | 4 | 5 | 5 | 7 |
| 1 | a) STG Vierundzweihundertfünfzigste Vermögensverwaltung- und Beteiligungsgesellschaft mbH b) Osnabrück Geschäftsanschrift: o/o. Sehnthelm Rechtsanwaltskanzlei mbH, Lohrer Straße 43, 49078 Osnabrück c) Der Erwerb und die Verwaltung eigenen Vermögens, insbesondere von Beteiligungen an anderen Unternehmen. Die Gesellschaft handelt keine Geschäfte, die nach dem InvestmentG oder dem Kapitalanlagegesetz genehmigungspflichtig sind. | 25.000,00 EUR | a) Ist nur ein Geschäftsführer bestellt, so vertritt er die Gesellschaft allein. Sind mehrere Geschäftsführer bestellt, so wird die Gesellschaft durch zwei Geschäftsführer oder durch einen Geschäftsführer gemeinsam mit einem Prokuristen vertreten. b) Bestellt als Geschäftsführer: Kirsch, Matthias, Osnabrück, *03.09.1978 einzelvertretungsberechtigt, mit der Befugnis, im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen. Bestellt als Geschäftsführer: Dr. Horstmann-Jungmann, Manuela, Osnabrück, *09.09.1963 einzelvertretungsberechtigt, mit der Befugnis, im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen. | | a) Gesellschaft mit beschränkter Haftung Gesellschaftsvertrag vom 21.04.2021 | a) 11.05.2021 Eintrickler |
| 2 | a) K&E Special Products & Solutions GmbH b) Neue Geschäftsanschrift: Klosterstraße 29, 49074 Osnabrück c) Die Entwicklung kundenspezifischer Lösungen, Herstellung und Handel von Halbleitung und Fertigerzeugnissen aus Eisen, Schwer- und Leichtmetallen sowie Kupfer und Kupferlegierungen, ferner, die | | b) Nicht mehr Geschäftsführer: Kirsch, Matthias, Osnabrück, *03.09.1978 Nicht mehr Geschäftsführer: Dr. Horstmann-Jungmann, Manuela, Osnabrück, *09.09.1963 Bestellt als Geschäftsführer: Gard, Axel, Bad Iburg, *19.02.1978 mit der Befugnis, im Namen der Gesellschaft mit sich als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen. | | a) Die Gesellschafterversammlung vom 29.07.2021 hat eine Neufassung des Gesellschaftsvertrages beschlossen. Hierbei geändert wurden u. a. § 1 (Firma, Sitz, Dauer) und damit die Firma, § 2 (Gegenstand) und damit der Unternehmensgegenstand sowie § 7 (Vertretung) und damit die allgemeine Vertretungsregelung. | a) 06.08.2021 Gierwunder |

| Nummer der Eintragung | a) Firma b) Sitz, Niederlassung, inländische Gesellschaftsform, empfangsberechtigte Person, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens | Grund- oder Stammkapital | a) Allgemeine Vertretungssetzung b) Vorstand, Leitungsorgan, geschäftsführende Direktoren, parastetlich haftende Geschäftsführer, Vertretungsberechtigter und besondere Vertretungsbefugnis | Prokura | a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse | a) Tag der Eintragung b) Bearbeitungen |
|-----------------------|--|--------------------------|--|---|---|---|
| 1 | 2 | 3 | 4 | 5 | 6 | 7 |
| | Beteiligung an Unternehmen, insbesondere der Metall- und Elektroindustrie. | | Beizelle als Geschäftsführer: Dr. Hoffmann, Bernhard, Bockhof, *27.01.1971 mit der Befugnis, im Namen der Gesellschaft mit sich als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen. | | | |
| 3 | c) Die Entwicklung kundenspezifischer Lösungen, Entwicklung, Herstellung und Handel von Halbleiter und Fertigerzeugnissen aus Eisen, Silber- und Leichtmetallen sowie Kupfer- und Kupferlegierungen, Entwicklung, Konstruktion, Herstellung und Instandhaltung von Hochleistungs-Strangpresskollern und von Produkten aus Kupfer-Nickel-Legierungen für den Einsatz in Meerwasser, Lieferung von Strangpressen und gezeigten Kupferprodukten sowie die Beteiligung an Unternehmen, insbesondere der Metall- und Elektroindustrie. | 25.001,00 EUR | | Gesamtprokura gemeinsam mit einem Geschäftsführer oder einem anderen Prokuristen: Dreher, Christof, Osnabrück, *24.11.1997 Kern, Stefan, Münster, *03.09.1970 Finkmann, Reinhard, Osnabrück, *12.11.1989 Sehndler, Marcus, Meite, *15.01.1975 Uhnke, Klaus, Bremen, *07.10.1968 Volland, Michael, Völlenhorst, *06.03.1972 Dr. Wobker, Hans-Günter, Brummecke, *01.02.1959 | a) Die Gesellschafterversammlung vom 29.12.2021 hat die Neufassung des Gesellschaftsvertrages und mit ihr die Änderung des Unternehmensgegenstandes sowie die Erhöhung des Stammkapitals um 1.00 EUR auf 25.001,00 EUR beschlossen. b) Der Übergang der im Betriebe der Gesellschaft "K&E Spedition Products GmbH & Co. KG" mit Sitz in Osnabrück (Amtsgericht Osnabrück HRB 207441) entstandenen Verbindlichkeiten auf die Gesellschaft ist ausgeschlossen. | a) 27.01.2022 Bilddatener |
| 5 | | | | Gesamtprokura gemeinsam mit einem | | a) 01.02.2022 |

Abruf vom 03.03.2023 10:20

Seite 3 von 4

| Nummer der Eintragung | a) Firma b) Sitz, Niederlassung, Inlandszweigniederlassung, empfangsberechtigte Person, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens | Grund- oder Stammkapital | a) Abgelaufene Vertretungszeitung b) Vorstand, Liquidatoren, geschäftsführende Direktoren, persönlich haftende Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungskategorie | Prokura | a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse | a) Tag der Eintragung b) Berechtigungen |
|-----------------------|---|--------------------------|--|---|---|---|
| 1 | 2 | 3 | 4 | 5 | 6 | 7 |
| 1 | | | | Geschäftsführer oder einem anderen Prokuristen: Stuckenborg, Bernhard, Riese, *22.11.1984 | | Einrückter b) Eintragung in Ergänzung zur Eintragung laufend Nummer 4 |
| 6 | | | | Gesamprokura gemeinsam mit einem Geschäftsführer oder einem anderen Prokuristen mit der Befugnis, im Namen der Gesellschaft mit allen als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen: Häwig, Andreas, Essen, *19.01.1951 | | a) 09.07.2022 Einrückter |
| 7 | | | | | a) Die Gesellschaftsverammlung vom 18.07.2022 hat eine Änderung des Gesellschaftsvertrages durch Eintragung von § 7 (Aufsichtsrat) unter Anpassung der fortlaufenden Nummerierung beschlossen. | a) 29.11.2022 Einrückter |
| 8 | | | | Gesamprokura gemeinsam mit einem Geschäftsführer oder einem anderen Prokuristen mit der Befugnis, im Namen der Gesellschaft mit allen als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen: Stuckenborg, Bernhard, Auhum, *22.11.1984 | | a) 22.12.2022 Einrückter |
| 9 | | | | Gesamprokura gemeinsam mit einem Geschäftsführer oder einem anderen Prokuristen: Säger, Sanna, Siltenstich, *19.04.1974 | | a) 28.01.2024 Bull-Jørgensen |

TRADEMARK

REEL: 008158 FRAME: 0416

Abdruck vom 03.03.2023 10:20

Seite 4 von 4

| Nummer der Eintragung | a) Firma b) Sitz, Niederlassung, Inhabersche Gesellschaftsart, amtierende Person, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens | Grund- oder Stammkapital | a) Allgemeine Vertretungsorgane b) Vorstand, Leitungsorgan, geschäftsführende Direktoren, persönlich haftende Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigter und besondere Vertretungsberechtigter | Prokura | a) Rechtsform, Beginn, Sitzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse | a) Tag der Eintragung b) Bestimmungen |
|-----------------------|---|-----------------------------|--|---------|---|--|
| 1 | 2 | 3 | 4 | 5 | 6 | 7 |
| 10 | a) Gutova GmbH | | mit der Befugnis, im Namen der Gesellschaft mit sich als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen. | | a) Die Generalversammlung vom 27.02.2023 hat eine Änderung des Gesellschaftsvertrages in § 1 und mit ihr die Änderung der Firma beschlossen. | a) 02.03.2023 Bühndorfer |

TRADEMARK